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Abstract (en)
Composite product based on fibres of various origins and on a dry binder, and process for its preparation. The product of the invention is intended to
be subsequently shaped by reactivation of the binder. It consists of fibres originating from a continuous web of inorganic fibres and of unbound fibres
of various origins. The invention also relates to the process and the device which allow the original composite web to be prepared.

Abstract (fr)
L'invention concerne un produit composite à base de fibres d'origines diverses et d'un liant sec ainsi que son procédé de préparation. Le produit de
l'invention est destiné à être mis en forme ultérieurement par réactivation du liant. Il est composé de fibres provenant d'un matelas continu de fibres
minérales et de fibres non liées d'origines diverses. L'invention concerne également le procédé et le dispositif qui permettent de préparer le matelas
primitif composite.
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